
 

Protokół nr 18/2020 

z XVIII zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 16 czerwca 2020 r., 

która odbyła się w SP nr 2 przy ul. Strzelców 5 a w Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr XVIII Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej na dzień 16 czerwca 2020r. o 

godz.18.00 w Szkole Podstawowej nr 2 przy ul. Strzelców 5a w Krakowie 

 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  funkcjonowania linii autobusowych 184/484  –  druk nr 233. 

4. Projekt Komisji Infrastruktury w sprawie ochrony terenów zielonych lotniska Rakowice – Czyżyny oraz zmiany 

lokalizacji Centrum Nauki „Cogiteon” –  druk nr 234. 

5. Projekt Komisji Infrastruktury w sprawie  zmiany ustawień sygnalizacji świetlnej na ul. Strzelców –  druk nr 235. 

6. Projekt Komisji Infrastruktury w sprawie usunięcia dzwonów do selektywnej zbiórki odpadów przy ul. Strzelców 

w Krakowie. –  druk nr 236. 

7. Projekt Komisji Infrastruktury w sprawie zmiany ustawienia znaku B-2„Zakaz wjazdu” na ul. Bohaterów 

Wietnamu –  druk nr 237. 

8. Projekt Komisji Infrastruktury w sprawie montażu barierek na os. Olsza II –  druk nr 238. 

9. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 239.  

Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami stanowi porządek obrad. 

  

Ad. 3 (Druk nr 233) 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

funkcjonowania linii autobusowych 184/484 – druk nr 233. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Radny p.Paweł Wójcik zgłosił poprawkę do projektu uchwały: 

§1 otrzymuje brzmienie: 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa i Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie o ponowne 

połączenie linii 184 i 484 w jedną linie autobusową wraz z zachowaniem obecnej częstotliwości kursowania obu 

linii oraz oznakowania kursów realizowanych na trasie Prądnik Czerwony - Swoszowice Poczta numerem linii 



484, a w okresie kolejnego etapu przebudowy skrzyżowania ulic Krakowska / Dietla / Stradomska, związanego z 

wyłączeniem ruchu pojazdów na południowej jezdni ul. Dietla, o skierowanie linii 184/484 pomiędzy 

przystankami „Rondo Grzegórzeckie” i „Rondo Grunwaldzkie” na trasę objazdową: rondo Grzegórzeckie - 

Grzegórzecka - Wielopole (powrót: Starowiślna) - Św. Gertrudy - Stradomska- Dietla - most Grunwaldzki - 

rondo Grunwaldzkie. 

 

§2 otrzymuje brzmienie: 

W przypadku problemów technicznych z możliwością przejazdu autobusów trasą objazdową wskazaną w §1 

wnioskuje się o skierowanie linii 184/484 pomiędzy ulicami Dietla i Kamieńskiego na jeden z dwóch 

proponowanych poniżej wariantów trasy objazdowej: 

- wariant I: Dietla - Starowiślna - most Powstańców Śląskich - Na Zjeździe - Limanowskiego - Kalwaryjska - 

rondo Matecznego - Kamieńskiego, 

- wariant II: Dietla - Starowiślna - most Powstańców Śląskich - Na Zjeździe - Limanowskiego - Kalwaryjska - 

rondo Matecznego - Kamieńskiego - Powstańców Śląskich - Kamieńskiego. 

 

Dotychczasowe §2 i §3 zmieniają numerację odpowiednio na §3 i §4. 

Ostatnie zdanie uzasadnienia otrzymuje brzmienie: 

 

W związku z powyższym w opinii mieszkańców i radnych Dzielnicy III Prądnik Czerwony zasadne jest ponowne 

połączenie linii 184 i 484 w jedną linie autobusową wraz z zachowaniem obecnej częstotliwości kursowania obu 

linii oraz w okresie kolejnego etapu przebudowy skrzyżowania ulic Krakowska / Dietla / Stradomska 

skierowanie ich na jeden z wariantów wnioskowanej trasy objazdowej. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie w/w poprawki do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 2 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

Radny p.Paweł Wójcik zgłosił II poprawkę do projektu uchwały: 

Dopisuje się w §2 „lub zaproponowanie innej alternatywnej trasy objazdowej”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie w/w poprawki do projektu 

uchwały. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 2 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Poprawka została przyjęta. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Tomir Myśliborski, radny p.Stanisław Skrzyński, radny 

p.Paweł Wójcik, przew. p.Piotr Moskała, radny p.Marcin Smolski. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętymi poprawkami. Obecnych podczas głosowania 19 radnych (jedna osoba nie brała 

udziału w głosowaniu): 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” – 2 

Głosów „wstrzymujących się” – 2 

Uchwała nr XVIII/228/2020 została podjęta. 

 

 



Ad. 4 (Druk nr 234) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  

ochrony terenów zielonych lotniska Rakowice – Czyżyny oraz zmiany lokalizacji Centrum 

Nauki „Cogiteon”– druk nr 234. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p.Piotr Moskała, radny p.Paweł 

Wójcik.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XVIII/229/2020 została podjęta. 

 

Ad. 5 (Druk nr 235) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

zmiany ustawień sygnalizacji świetlnej na ul. Strzelców – druk nr 235.  

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Tomir Myśliborski, przew. 

p.Piotr Moskała, radny p.Paweł Wójcik. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XVIII/230/2020 została podjęta. 

 

Ad. 6 (Druk nr 236) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

usunięcia dzwonów do selektywnej zbiórki odpadów przy ul. Strzelców w Krakowie – druk nr 236. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p.Piotr Moskała, radna 

p.Małgorzata Radoń, radny p.Marcin Smolski, radny p.Paweł Wójcik. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 1 



Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XVIII/231/2020 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 237) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  

zmiany ustawienia znaku B-2„Zakaz wjazdu” na ul. Bohaterów Wietnamu – druk nr 237. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Paweł Wójcik, przew. p.Piotr Moskała, p.Stanisław 

Skrzyński. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XVIII/232/2020 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 238) 

Radny p.Stnisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie: 

montażu barierek na os. Olsza II – druk nr 238. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział:  radny p.Pawewł Wójcik, radny p.Stanisław Skrzyński, przew. 

p.Piotr Moskała.  

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XVIII/233/2020 została podjęta. 

 

Ad. 9 (Druk nr 239) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie remontu 

mostka nad potokiem Sudół Dominikański – druk nr 239. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

Radny p.Paweł Wójcik zgłosił poprawkę dot. dopisania w uzasadnieniu „z przystanków 

autobusowych linii 105, 139 oraz 184. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 



Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

poprawką. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XVIII/234/2020 została podjęta. 

 

Ad. 10   

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 11 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p.Piotr Moskała  poinformował, że następna sesja odbędzie się 1 lipca 2020 

r. o godz. 18.00.   

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił aby zwoływać komisje zgodnie z harmonogramem, 

aby umożliwić radnym uczestniczenie w nich, by terminy komisji nie dublowały się. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poruszył temat montażu nowej tablicy ogłoszeniowej na 

terenie Dzielnicy III Prądnik Czerwony. 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Marcin Borek, radny p.Paweł Wójcik, przew. p.Piotr 

Moskała, radny p.Jacek Wojs, radny p.Marcin Smolski. 

 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poruszył temat organizacji ruchu na ul.Meissnera. 

Przedstawił wyniki ankiety przeprowadzonej wśród mieszkańców.  

W dyskusji wzięli udział: radny p.Jacek Wojs, radny p.Maciej Kalemba, radny p.Marcin 

Smolski, radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Paweł Wójcik. 

  

Ad. 12 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 19.45 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


